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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei extraordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată de îndată 

pentru data de 28 aprilie 2023, ora 12:00 

Nr. 17 din data de 24.05.2023 

 
Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul 

Sectorului 1, prin Dispoziţia nr. 1864/27.04.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) 
din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, coroborat cu 133 alin. (2), lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și art. 135 din actul 
normativ mai sus-menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 
32/28.03.2023 privind aprobarea bugetului  general centralizat al subdiviziunii administrativ-
teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2023 (K2-112/25.04.2023) 
 
Inițiator- Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii: 

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 
La ședință au participat consilierii locali și doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitorul de drept al 

Secretarului General al Sectorului 1. 
La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 

Sectorului 1 26 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 22 consilieri au 
fost prezenți online, doamna Popa Daniela-Președintele de ședință, domnul Caraian Alberto-Iosif, 
doamna Cășvean Cătălina, domnul Viorel-Daniel Chirvasă, domnul Ciungu Daniel-Constantin, 
domnul Drăgușin Laurențiu, domnul Dinu-Nicolae Gheorghe, domnul Florea Iordan, doamna 
Grigorescu Alina-Cristina, doamna Iulia-Luminița Halaț, doamna Haliț Raluca-Nicoleta, domnul 
Jurubiță Geanin-Georgian, doamna Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina, domnul Andrei-Cristian 
Nicolaescu, doamna Iacob Oana, domnul Ozata Alev-Burhan, domnul Cristian-Adrian Tudose, 
domnul Daniel Țîră, domnul Șerban Remus Cătălin., doamna Regalia Ruxandra-Eugenia, doamna 
Sorete-Arbore Otilia, domnul Vicol Ned. A fost absent domnul Podaru Dan-Niculae. 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul  administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  
s-a realizat în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul 
Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 27.04.2023, invitaţia la 
şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin 
intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 
documentația proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi. Convocatorul, înregistrat sub nr. 
1864/27.04.2023 precum și proiectul de hotărâre pus în dezbatere în ședință au fost aduse la 
cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe website-ul instituţiei. 

În data de 28.04.2023, în timpul ședinței conform prevederilor legale aplicabile, a fost supusă 
și aprobată de către consilierii locali suplimentarea ordinii de zi. 
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Suplimentare ordine de zi   
Suplimentară proiect nr. 1 (K2-093/31.03.2023) Proiect de hotărâre privind acordarea unui 
sprijin financiar în sumă de 2.446,74 lei Colegiului Național de Muzică ”George Enescu” în vederea 
susținerii cofinanțării pentru implementarea proiectului ”EduClub – perspective moderne în 
abordarea educației”  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Doamna Secretar vă rog, bună ziua.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Vă rog 
să luati loc pentru a începe ședința. Bine ați venit la ședința extraordinară convocată de îndată de 
primarul Sectorului 1 al municipiului București, prin dispoziția 1864 din 27/04/2023 cu respectarea 
tuturor procedurilor legale și comunicare a către consilierii locali a materialelor de ședință, prin 
intermediul serviciilor de poștă electronică, cât și prin publicare pe site-ul instituției. În conformitate 
cu prevederile 243 alin. 1 litera j din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez apelul nominal al consiliilor 
locale, în ordinea alfabetică, după cum urmează Domnul Bârgău Marian-Aurelian.  
Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Caraian Alberto-Iosif.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Cășvean Cătălina.  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Chirvasă Viorel-Daniel  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Ciungu Daniel-Constantin.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Drăgușin Laurențiu.  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Grigorescu Alina-Cristina.  
Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Halaț Iulia-Luminița.  
Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1:  
Doamna Haliț Raluca-Nicoleta. Doamna Iacob Oana.  
Doamna Oana Iacob (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1:  
Mulțumesc, doamna Iacob Oana.  
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Doamna Oana Iacob (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Iordan Florea.  
Doamna Oana Iacob (online): Prezent, s-a auzit?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Da, 
am auzit mulțumim. Domnul Iordan Florea. Domnul Jurubiță Geanin-Georgian.  
Domnul Florea Iordan (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc.  
Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Prezent s-a auzit? Judubiță sunt, muțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Da 
mulțumesc, doamna Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina.  
Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1:  
Domnul Nicolaescu Andrei Cristian.  
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu (online): Da, prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Domnul Oianu Adrian-Viorel.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Domnul Ozata Alev-Burhan.  
Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Păiuși Oliver-Leon.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Podaru Dan-Niculae, doamna Popa Daniela.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Da.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Porumb Ramona.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Regalia Ruxandra-Eugenia.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezentă.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Doamna Sorete-Arbore Otilia.  
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Domnul Șerban Remus-Cătălin.  
Domnul Remus-Cătălin Șerban  (online): Mă auziți? Mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
DomnulTudose Cristian Adrian  
Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Prezent . Mă auziți?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc, da mulțumesc. Domnul Țîră Daniel.  
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Domnul Daniel Țîră (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Domnul Vicol Ned.  
Domnul Ned Vicol  (online): Prezent.   
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Reluăm apelul încă o dată pentru domnul Podaru Dan-Niculae. În conformitate cu 
prevederile art . 243 alin. 1, având în vedere prezența unui număr de 26 de consilieri din numărul 
total de 27 consilieri locali în funcție constat îndeplinite prevederile articolului 137 din O.U.G. nr. 
57/ 2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu privire la 
cvorumul necesar pentru desfășurare legală a ședinței extraordinare de îndată. Având în vedere 
frecvența ședințelor, durata și complexitatea dezbaterilor, procesele-verbale ale ședințelor din datele 
de 26/04/2023 și 27/04/2023 sunt în fază de elaborare, nu au fost finalizate și vor fi propuse pentru 
aprobare într-o ședință următoare. Doamna. Președinte vă predau lucrările ședinței. Mulțumesc.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Vă mulțumesc Doamna Secretar vă 
propun spre aprobare aprobarea ordinii de zi. Vă rog să votați. Domnul Țîră, domnul Podaru vă rog 
să votați.. O să opresc votul. Avem 26 de voturi pentru ordinea de zi a fost aprobată Doamna. 
Ramona Porumb vă rog.  
 

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate – 26 consilieri locali prezenți 
 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua ! Ce tare ne auzim! Am primit 
cred... că a trecut mai bine de o lună de zile de când am primit pe secretariat pe..... pardon, pe mail, 
de la secretariat un proiect și m-au sunat și de la unitatea de învățământ pentru că nu a fost pus pe 
ordinea de zi. Un proiect de interes pentru Colegiul Național de Muzică George Enescu, proiectul 
K2-093 din 31/03/2023 și în acest sens aș vrea să supun introducerea lui pe ordinea de zi 
suplimentară, astfel încât și în același timp acest proiect să fie primul proiect pe care îl votăm în 
cadrul ședinței de astăzi. Deci Proiectul K2-093, Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin 
financiar în sumă de 2446,74 lei Colegiului Național de Muzică George Enescu în vederea susținerii 
cofinanțării pentru implementarea proiectului EduClub perspective moderne în abordarea educației.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Vă mulțumesc o să rog colegii de la tehnic 
să introducă propunerea dvs. Între timp s-a înscris la cuvânt și Domnul Oianu. Vă rog, Domnul 
Oianu.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, Doamna președinte nici nu știu cu ce să încep, da, mi-a 
parvenit aici… avem astăzi de la Departamentul de strategii un pliant legat de cum oprim corupția și 
nedreptatea, corupția ne afectează viața doar prin integritate construim o comunitate. Sper că a primit 
și Doamna. primar hârtia asta, acest pliant, pentru că eu am senzația că se referă la dânsa cel mai 
mult. Nedreptate care duce la corupție.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Are și o sesizare de la ANI, pe acest 
aspect.   
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da și este o sesizare de la ANI. Deci eu le-aș recomanda colegilor 
de la strategie să îi ducă doamnei primar asta și cine vrea să sune. Văd că sunt și numele telefon aici. 
Pentru că modul dictatorial. Și lipsit de orice preocupare pentru lege prin care doamna primar 
încearcă total neprofesionist și cu multă incompetență să administreze Sectorul 1, se înscrie fantastic 
în programul acesta și recomand tuturor celor care sunt acum în situația de a se simți puși într-o într-
o situație de nedreptate să sune la aceste numere și să o nominalizeze pe doamna primar pentru că 
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dacă există vreo nedreptate în acest sector, dacă există o situație în care, datorită bugetului neaplicat, 
sunt instituții și persoane care suferă, este doar datorită doamnei primar Clotilde Armand. Dacă 
cineva din acest sector trebuie să rețină un nume și să se gândească la cine este vinovat pentru 
blocajul administrativ și dezastrul din acest sector, singurul nume care trebuie reținut este numele 
primarului Clotilde Armand. Pentru că la sfârșitul zilei, legal, doamna primar are toate pârghiile 
pentru a face să funcționeze administrația acestui sector așa cum au reușit alți primari înaintea ei, așa 
poate și ea, la rândul ei, să facă. Deci, ca să vorbim despre nedreptate, ipocrizie, incompetență, rea 
credință. În primul rând, nu mai vorbim de compasiune și empatie cu cetățenii acestui sector, nu 
putem vorbi decât de Clotilde Armand. Clotilde Armand a adus acest sector într-o criză 
administrativă. Avem un buget votat, un buget legal, un buget ridicat pe site-ul instituției care nu 
poate fi aplicat din varii motive. Cum s-a ajuns aici? Ca să fie foarte simplu de înțeles pentru toată 
lumea, pentru ai s-a ajuns datorită doamnei primar Clotilde Armand care nu a făcut demersurile 
necesare la timp, după care a încercat să inducă în eroare instituția prefectului trimițând un buget fals. 
Toate aceste acte făcute cu rea-credință și cu premeditare, ca să vă spun mai precis cu premeditare, 
sunt doar apanajul și stau doar în dreptul doamnei Clotilde Armand care acum 1 an și ceva ne-a 
strigat în consiliu probabil la ultima ședință la care a participat pentru că de 1 an și ceva nu vine la 
ședințe. Ne-ați strigat, dar care este problema? Faceți amendamente câte vreți și după care nu a 
implementat amendamente, iar acum se luptă cu noi să modifice ilegal proiectul de buget și să scoată 
amendamentele din el. Atenție, e premeditat acest lucru știa de acum 1 an că nu o să aplice niciun 
amendament care n-are legătură cu ea și care nu vine de la Iași, de la partidul ei. Atât de...., nu știu 
cum se numesc chestia asta? Nu mai am cuvinte, mi s-au terminat cuvintele. Nu mai știu cum să 
numesc acest comportament premeditat, cu rea-credință pe care îl aplică pe acest sector acest primar. 
Toți oamenii pe stradă nu mai a sta au în gură. Primarul Clotilde Armand ce faceți cu acest primar? 
Ce se întâmplă cu primarul Clotilde Armand? De ce primarul nu face nimic în sector? Acestea sunt 
motivele pentru care acest primar a distrus Sectorul 1 în ultimii 3 ani. Rea credință, premeditare în a 
acționa împotriva cetățenilor și împotriva consiliului și deciziilor consiliului de la acest sector. Nu 
mai vorbim de modul în care ne tratează pe noi și cum tratează pe toată lumea, indirect, prin noi. 
Ăsta este adevărul de fapt și știți foarte bine că doar adevăr iese din gura mea. Aici ne aflăm într-o 
situație de sabotaj total a administrației Sectorului 1, iar motivul este primarul Clotilde Armand are 
toate, a avut și are toate pârghiile necesare legale în mâna ei puterea se află în mâna lui Clotilde 
Armand primarul. Noi suntem for legislativ și avem puteri limitate. Puterea executivă la doamna 
primar. Dacă Doamna. primar vroia să aibă o administrație coerentă în Sectorul 1, făcea asta. Dacă 
Doamna. primar putea să aibă o administrație coerentă în Sectorul 1, făcea asta. Aceste două 
probleme enorme incompetență și rea-voință și premeditare în a sabota actul administrativ sunt direct 
strict apanajul doamnei primar Clotilde Armand. Orice altceva sunt manipulări și minciuni. Și auziți 
minciuni în online toată ziua. Superb de data asta nu se aude în online foarte bine. Păcat că nu. Păcat 
foarte bine că vorbesc eu destul de tare, că se aude și afară, în fața primăriei. Deci, ca să revenim, 
consecințele unui act premeditat de sabotaj făcut de acest primar în acest sector se vor vedea, se văd 
și ne va, ne vor afecta pe toți și ăsta este adevărul. În rest, sigur că da, avem maeștri  în manipulare și 
în comunicări de fake news, de știri false pe internet. Avem o armată, n-avem. Are doamna primar o 
armată de troli, de angajați care de dimineață și până seara nu încearcă decât să manipuleze și să 
mintă cetățenii acestui sector care vor acționa în această direcție și în continuare. Adevărul este 
următorul în parcuri totul s-a uscat, iar acum doamna Clotilde Armand a plantat narcise. Care este 
diferența între narcise și panseluțele primarilor de acum 20 de ani? Niciuna! Suntem la același nivel, 
domnilor ”Cu oprim corupția și nedreptatea” Acționați în direcția asta că este o nedreptate să 
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cheltuim bani, să facem amenajări și să se aleagă praful după șase luni. Este o nedreptate pe spatele 
cetățenilor Sectorului 1. Este o nedreppate pe spatele cetățenilor Sectorului 1. În situația aceasta în 
care de 3 ani doamna Clotilde Armand nu vrea să colaboreze cu Consiliul Sectorului 1, e o 
nedreptate asta și duce la tot felul de rezultate de care toți cetățenii Sectorului 1 sunt afectați. Astea 
sunt nedreptățile pe care trebuie să le vorbim. Este o nedreptate că primarul Clotilde Armand nu vine 
la Consiliu. O nedreptate pe spatele cetățenilor Sectorului 1. Este o nedreptate că premeditat știa și și-
a calculat să nu implementeze niciun proiect și niciun amendament care nu este de la partidul ei. E o 
nedreptate asupra cetățenilor Sectorului 1. Asta este, ăsta este adevărul despre situația administrației 
Sectorul 1. Iar restul sunt minciuni și de fiecare dată când auzim voci, miroase care se victimizează și 
care scriu pe internet. Vai, în ce situație sunt ei și mai mult de atâta deformează comunicatele venite 
de la Prefectură. Să știți că avem de-a face cu aceeași strategie care se aplică premeditat pe Sectorul 1 
de 3 ani. Ăsta este adevărul și noi, consilierii, cu puterile limitate pe care le avem, suntem și azi, am 
fost și ieri, am fost și alaltăieri și o să fim în toate zilele în care suntem nevoiți și avem nevoie să fim 
aici ca să ajutăm cu ce putem noi să rezolvăm problemele de blocaj al acestui al acestui sector. Dar 
lucruri ilegale, cum doamna primar cere de la toată lumea de 3 ani de zile, nu vom face ilegalități. 
Abuz pe lege nu se va întâmpla. Vom respecta legea exact așa cum este ea. Iar doamna primar, care 
scrie pe internet că îi pasă foarte mult de cetățenii sectorului și de situația în care ne aflăm în acest 
sector, nici măcar n-a venit la Primărie astăzi nu mai vorbim la ședința de consiliu pe care ea a 
convocat-o, nici măcar la primărie nu vine atât de mult îi pasă de acest sector și de cetățenii ei sau de 
nu știu ce blocaj cu care ne amenință de 3 zile. Atât de ipocrit este acest primar. Deci, vă rog frumos, 
nu uitați un singur nume Clotilde Armand, responsabilă pentru dezastrul Sectorului 1. Mulțumesc.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Mulțumesc domnule consilier, da, aș 
adăuga și eu și intrăm imediat la vot. Urmează și  soamna Secretar și domnul Drăgușin. Ca să fie 
foarte clar pentru toată lumea, bugetul a  fost aprobat în ședința de 28/03/2023, a fost comunicat către 
Prefectură în data de 26, afișat pe site pe data de 26. De ce totul legal? Asta a făcut Consiliul Local, 
organul deliberativ. Executivul trebuie să pună în executare. Orice altă modificare se face printr-o 
rectificare bugetară.  Doamna Secretar și vă rog să trecem la vot imediat. Vă rog.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna. președinte vă aduc la cunoștință faptul că pentru proiectul de hotărâre privind acordarea 
unui sprijin financiar Colegiului Național de Muzică George Enescu nu a fost primit avizul comisiei 
C4.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): O să îi dau cuvântul doamnei președinte 
din online. Noi ne-am exprimat votul online. Doamna Președintă, doamna Raluca vă rog.  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Bună ziua. Mă auziți?  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Da, vă rog.  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Votul comisiei C4 este vot favorabil cu 5 voturi Pentru. 
Mulțumesc.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Vă mulțumesc. Așadar, prima dată vom 
vota propunerea doamnei Ramona Porumb de suplimentare și schimbare a ordinii. Vă rog să votați. 
Drăgușin, domnul Șerban vă rog să votați, doamna. Regalia. Avem 27 de consilieri care au votat și 
avem 18 voturi pentru, 5 abțineri, 4 împotrivă. Propunerea a fost aprobată.  
 
Propunerea doamnei Ramona Porumb de suplimentare și schimbare a ordinii de zi a fost aprobată 

18 voturi pentru, 5 abțineri, 4 împotrivă - 27 de consilieri prezenți 
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Vă mulțumesc, o să supun aprobării ” Proiectul de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar 
în suma de 2.446,74 lei Colegiului Național de Muzică George Enescu în vederea susținerii 
cofinanțării pentru a implementa proiectul EduClub perspective moderne în abordarea educației”. 
Doamna Luminița Halaț vă rog să votați. Dacă ne auziți? Nu mai este prezentă. O să opresc votul. 
Avem 26 de voturi pentru. Proiectul a fost aprobat. S-a mai înscris la cuvânt Domnul Cristian Tudose 
vă rog domnulTudose.  
 
Hotărârea privind acordarea unui sprijin financiar în sumă de 2.446,74 lei Colegiului Național de 

Muzică ”George Enescu” în vederea susținerii cofinanțării pentru implementarea proiectului 

”EduClub – perspective moderne în abordarea educației” a fost aprobată cu 26 voturi pentru  

- 26 consilieri locali prezenți 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Aș dori să .... 
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Nu vă auzim, dacă puteți să reluați vă rog 
solicitarea. Acum.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Bună ziua! Aș dori să știu care a fost decizia finală a 
prefecturii legată de buget, pentru că circul Armand trebuie să ia o dată și odată, sfârșit. Prefectul 
consideră că avem buget. Da sau nu? Că dacă prefectul consideră că avem buget, Doamna. Armand 
ar trebui să înceteze cu aceste ședințe puse patru ședințe în 2 zile.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Mulțumesc, mulțumesc, da și Direcția 
Economică a confirmat că bugetul este aprobat odată ce afișat pe site a intrat în circuitul civil și 
produce efecte juridice. Doamna Secretar, vă rog.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Podaru la votarea ordinii de zi nu a fost prezent, iar acum la suplimentare pe lista de 
suplimentară a votat și să-și exprime votul.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Da mulțumesc s-a înregistrat. Domnul 
Drăgușin.  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Sărut mâinile! Bună ziua! Vroiam să știu Doamna Secretar 
general, din perspectiva dumneavoastră pur legală, juridică, situația bugetului Sectorului 1 din toată 
corespondența purtată cu Prefectura? Vă rog să ne spuneți să ne dați răspuns la întrebarea colegului 
PSD și în același timp m-aș adresa și colegului de la PNL. A folosit foarte multe adjective la care, 
după părerea mea, n-are niciun fel de calificare, dar sigur că e dreptul la discurs, e liber și putem să 
facem orice în Consiliu Local să vorbim un sfert de oră și să nu spunem mare lucru. Dacă aveți o 
problemă, aveți fie justiția la care să vă adresați, fie sunați la numerele de pe pliantul cu care ați venit 
în sala de consiliu și lăsați-ne totuși în consiliu să lucrăm pe ordinea de zi și pe proiectele care sunt. 
Mulțumesc.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Vă mulțumesc. Domnul Ciungu, aveți 
cuvântul.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Mulțumesc frumos, doamna președinte. Voiam doar 
să spun că am fost prezent și acum 2 zile și ieri, deși eram între avioane, eram în aeroport. Am votat 
într-adevăr, la un moment dat nu puteam să să spun prezent la ce a strigat doamna Secretar general 
pentru că eram în avion. Mi se pare interesant cum acum mi se caută în nod în papură peste tot. Eu 
eram în delegație, eram în aeroport. În ambele situații sau de fapt, toate cele trei situații deja în sine, 
eu fac tot posibilul și toți colegii din Consiliul Local facem tot posibil să fim prezenți la aceste 
ședințe. Și doamna Armand lipsește 30 și ceva de ședințe. A venit ieri, într-un final a vorbit 3 minute 
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și a citit de pe foaie și a plecat. Ăsta este respectul pe care îl are pentru cetățeni. Astăzi, la fel, sunt în 
concediu de odihnă, am alte programări și totuși sunt prezent aici. Ăsta e respectul pe care eu îl am 
pentru cetățeni și cred că ar trebui să-l avem cu toții, să fim prezenți în ședințele de consiliu. În rest, 
așa cum ai spus, s-a confirmat bugetul este aprobat din punct de vedere legal. Dacă în anumite 
amendamente sunt greșeli materiale, le numesc eu. Ar fi fost bine ca primarul, în acele două luni de 
zile în care președintele comisiei de buget, Domnul Dinu Gheorghe, a tot chemat directorii de 
investiții de la ADP ș.a.m.d. să explice ce este în acele bugete, să le motiveze așa cum cere legea și 
să lase prezența acestor directori, Doamna primar să lase prezența lor în comisia de buget-Finanțe așa 
cum le cere codul administrativ. Dânsa a refuzat să facă acest lucru. Deci, așa cum bine a spus 
colegul meu Adi Oianu, foarte bine a spus da, a vorbit de un sfert de oră, dar tot ce a spus este 
adevărat. Acest primar este cel mai prost primar pe care l-a avut acest sector în ultimii 30 și ceva de 
ani. Cel mai prost nu este în stare să comunice cu nimeni, nu face nimic pentru cetățeni. Și da, cred 
că acționează sincer, cred că acționează cu rea credință la adresa cetățenilor Sectorului 1 și, 
bineînțeles, acestui Consiliu Local. Mulțumesc.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Vă mulțumesc domnule Ciungu, ca să 
finalizăm o dată pentru totdeauna. Deliberativul a votat și a exprimat votul. Bugetul a fost comunicat 
ia afișat pe site. De aici încolo e treaba executivului să-l pună în executare. Mulțumesc dacă mai sunt 
alte luări de cuvânt. Domnul Dinu vă rog.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da solicităm o pauză pentru consultări între grupuri. Mulțumesc.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Domnul Chirvasă vă rog.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): Cum domnul Dinu solicitați consultări, PSD-ul nu e în 
sală!? Nu cred că este nici o parte din PMP. Între care grupuri solicitați, ați auzit?  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da vă aud între grupul PSD și PNL, solicit. Putem vota.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): Vă mulțumesc.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Haideți să votăm pentru pauză.Cine este 
pentru? Vă rog în sală să mă ajute doamnele de la secretariatul general. În sală, vă rog, cine este 
pentru? Cine este pentru în sală?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Sunt 
sunt trei persoane, patru.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Vorbeam fără microfon, deci patru în sală. 
Vă rog colegii din online să solicitați cuvântul și să votați propunerea domnului Dinu.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Caraian. Pentru mulțumesc.  
Domnul Daniel Țîră (online): Pentru. Mulțumesc.  
Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Ozata abținere.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Da mulțumesc, vă rog închideți.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Regalia Ruxandra pentru.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): Chirvasă pentru.  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Haliț pentru.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): S-a auzit?  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Da mulțumesc.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Tudose pentru.  
Domnul Florea Iordan (online): Iordan pentru.  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Șerban împotrivă.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Daniel Ciungu pentru.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Tudose pentru s-a auzit.  
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Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Da mulțumesc.  
Domnul Ned Vicol  (online): Vicol abținere.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Și eu Daniela Popa votez pentru.  
Domnul Florea Iordan (online): Iordan votez pentru.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Colegii… Caraian, cine mai e din online? 
Doamna Grigorescu, domnul Nicolaescu, doamna Cășvean.   
Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Grigorescu abținere. Mulțumesc.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Mulțumesc. Cășvean… mă abțin 
mulțumesc.  
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Sorete abținere.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Mulțumesc s-au consemnat toate voturile 
Doamna secretar? Cred că mai sunt consilieri care nu au votat!?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Bârgău a părăsit sala.  
Doamna Oana Iacob (online): Împotrivă.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Mulțumesc vă rog și din sală voturile 
împotrivă cu ridicarea mâinii.  
Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Pentru, sunt Jurubiță. Se aude?  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Pentru Jurubiță.  
Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Nu știu dacă m-ați auzit. Miloș Iuiana pentru 
mulțumesc. Milos pentru.  
Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Doamna secretar cu voturile din sală vă rog să mă 
ajutați. O clipă, o clipă, o clipă și domnul Șerban vă rog domnul Șerban.  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Împotrivă m-ați auzit.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Da mulțumesc. Doamna Secretar, vă rog.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: În sală 
au fost patru abțineri, 4 pentru scuze și 1 împotrivă.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Din calculele mele sunt 15 pentru și 
împotrivă.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: În sală 
unul împotrivă.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Din online ați reușit să le contorizați pe 
cele împotrivă?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Șerban Remus.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Doamna Sorete a zis împotrivă !?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: A zis 
abținere dacă nu mă înșel.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Abținere. Doamna Grigorescu a votat. O 
clipă că îmi solicită cuvântul din nou. Da, doamna. Sorete încă o dată vă rog.  
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Confirm, abținere.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Mulțumesc Doamna. Grigorescu. Erați și 
dumneavoastră, vă rog doamna Grigorescu.  
Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Abținere confirm. Așteptam să-mi dați cuvântul.  
Mulțumesc.  
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Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Doamna Cășvean o dată, vă rog.  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Abținere. Mulțumesc  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Mulțumesc. Cate sunt împotrivă?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Unul 
în sală și unul online.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Două. Și abțineri?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Și 
abțineri!? Cinci abțineri.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): O clipă. Domnul Drăgușin? 
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Am avut o perioadă în care n-am avut semnal.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Vă rog!?  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Ce se votează sau ce s-a votat?  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Pauză.  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Pentru pauză?  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Da.  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Eu sunt împotrivă.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Mulțumesc. Domnul Ozata?  
Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Abținere.  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Vă mulțumesc, mulțumesc puteți închide. 
Deci șapte sau opt? Câte sunt șase, șapte?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 5 
abțineri, 3 împotrivă. Scuze, trei-trei. 
  
Propunerea ” Suspendare pentru pauză de consultări”  a domnului Dinu Gheorghe Nicolae a fost 

aprobată 18 voturi pentru, 5 abțineri, 3 împotrivă – 26 consilieri prezenți 
 
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Pauză. Vă mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Pentru.... Am rugăminte pentru ce perioadă se poate să se....?  
Doamna Popa Daniela - Președinte de ședință (online): Suspendăm pentru pauză.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc.  
PAUZĂ 
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu (online): Doamna Secretar, reluăm ședința? Este cam 1,5h de 
când este pauză!? Mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Da, o 
să reluăm ședința. În conformitate cu prevederile art. 243 alin litera j din OUG nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și competării ulterioare, am să efectuez din nou apelul nominal 
al consilierilor locali în ordine alfabetică după cum urmează: Domnul Bârgău Marian-Aurelian, 
domnul Caraian Alberto-Iosif, doamna Cătălina Cășvean, domnul Chirvasă Viorel-Daniel, domnul 
Ciungu Daniel-Constantin, domnul Drăgușin Laurențiu.  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae, doamna Grigorescu Alina-Cristina, doamna Halaț Iulia 
-Luminița.  
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Doamna Iulia-Luminița Halaț (online):  Prezent mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc și eu. Doamna Haliț Raluca-Nicoleta, doamna Iacob Oana, domnul Iordan Florea, 
domnul Jurubiță Geanin-Georgian, doamna Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina, domnul Nicolaescu 
Andrei-Cristian.  
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Oianu Adrian-Viorel, domnul Ozata Alev-Burhan, domnul Păiuși Oliver-Leon, domnul 
Podaru Dan-Nicolae, doamna Popa Daniela, doamna Porumb Ramona, doamna Regalia Ruxandra -
Eugenia, doamna Sorete-Arbore Otilia. 
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Prezentă.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Domnul Șerban Remus Cătălin.  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc, domnul Tudose Cristian-Adrian, domnul Țîră Daniel, Domnul Vicol Ned. Având în 
vedere prezența unui număr de 5 consilieri din nr. total de 27 consilieri locali în funcție, constat 
neîndeplinite prevederile art. 137 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
și completările ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a ședinței 
extraordinare de îndată, motiv pentru care închei ședința de astăzi. Menționez faptul că deși pe 
doamna președinte Popa Daniela, am contactat-o telefonic, nu ne-a răspuns, motiv pentru care declar 
închisă ședința de astăzi. Mulțumesc.  
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